

《单词百科:fabricating是什么意思?fabricating怎么发音?fabricating的解释和用法》

英语单词fabricating是什么意思?fabricating怎么读?fabricating怎么发音?简答网为您整理了fabricating的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



fabricating怎么读

fabricating的读音:[fæbrikeit ŋ]

fabricating的意思

1、v.编造(fabricate的现在分词);伪造;建造;制造;

fabricating的近义词

1、build vt.建造 , 构筑;建立;开发;为...建立基础;

2、form n.类型;形态 , 外形;表格;状态;

fabricating的双语例句

1、We proposed fabricating polymer segmented cladding fiber by bicomponent spinning is proposed.

提出了采用复合纺丝法制备瓣状聚合物光纤的新思路.

2、The primary element of modern novel is individual sense and freely fabricating.

个人意识和自由虚构是现代长篇小说的首要因素之一.

3、Al-alloys are major materials in fabricating high-speed locomotive and rolling stock.

铝合金在 高速 列车制造中. 占有很重要的地位.

4、A new method for fabricating micro-optical elements with aspherical outlines is discussed.

讨论了一种制作非球面微光学元件的新方法.

5、They have nothing to gain by fabricating these tales.

靠虚构这些故事,他们什么也得不到.

6、Sara : And by creating you mean fabricating, neural linguist programming, behavior. science.

编造故事你是指编织谎言, 这是神经语言学, 行为分析学.

7、Anew method of fabricating particle reinforced aluminium composite has been developed-pressureless infiltration.

本文提出了一种制备颗粒增强铝基复合材料的新方法—无压渗透法.

8、Purpose To investigate a procedure for fabricating human tissue engineering nerves.

目的探索人组织工程神经的构造方法.

9、Fabricating evidence is against the law . You should know that!

玄学 和唯物论是相违背的.

10、 This steel is used for fabricating sword-play blades.

这种钢用于制造剑发挥刀片.

11、 A liquid crystal display and a fabricating method thereof are provided.

本发明提供了一种液晶显示器及其制造方法.

12、 Study of Fabricating Methods of Plat Castable Ceramics Restoration.

Plat铸造陶瓷修复体制作方法的研究.

13、 Fabricating data is a heinous scientific sin.

捏造数据是十恶不赦的科学之罪.

14、 Heraeus bond with ceramic bonding alloys for fabricating metal ceramic dentalrestorations.

贺利氏烤瓷粉可与烤瓷合金结合,用于制作齿科金属烤瓷修复体.

15、 The novel an improvement in the surface qualities and fabricating efficiency greatly.

采用新型涂层系统后,显著提高了零件制作的表面质量和制作效率.

以上是简答网为您整理的fabricating怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于fa

abricating的用法、

abricating的释义、abricating的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/fabricating>